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De Jaarrekening, begroting met bijbehorende toelichting geven een goed beeld van de 
financiële huishouding van de vereniging.  Het eigen vermogen groeit. Dit jaar is afgesloten 
met een positief resultaat van, om precies te zijn, €11.189. Daarmee groeit ook het kapitaal 
Dit is echter dusdanig groot dat de Kascommissie de vraag heeft gesteld waarom dit zo hoog 
moet zijn, namelijk €191.582. Antwoord hierop was dat de verwachting was dat er over ‘22 
een negatief resultaat zou worden behaald in verband met het 100-jarig bestaan. Een deel 
van de kosten hiervoor zijn echter doorgeschoven naar 2023. Bovendien is in de toelichting 
te lezen dat er meer contributies zijn ontvangen en er is een flink bedrag aan achterstallige 
contributies binnengekomen.  

Vorig jaar heeft de Kascommissie kritische kanttekeningen geplaatst bij het hoge bedrag aan 
oninbare facturen. Het is goed om te zien dat na enkele acties van het bureau/bestuur een 
groot deel van dit bedrag is geïnd. Het bestuur is hier meer alert op, waardoor het bedrag 
‘oninbare debiteuren’ dit jaar aanzienlijk kleiner is. 

De minimaal benodigde reserve is, zoals wij bij navraag hebben begrepen, het jaarbedrag 
voor de salarissen van de medewerkers. Het optimum zit ergens tussen het huidige bedrag en 
het minimum. Het bestuur is dan ook voornemens dit eigen vermogen tot een acceptabel 
niveau af te bouwen. 

Er is opnieuw een toename geweest van het aantal leden en daarmee van de opbrengsten uit 
contributies en bureaubijdragen. Wij hopen van harte dat deze lijn zich voortzet en de nieuwe 
leden zullen blijven.  

Eeuwfeest 
In de jaarrekening leek het alsof de uitgaven voor het eeuwfeest bijna twee keer zo hoog 
waren dan de begroting voor ’22 aangaf. Er zijn echter activiteiten, die hoorden bij de 
diverse commissies, ondergebracht bij die van het eeuwfeest, waardoor per saldo de uitgaven 
voor een ambitieus een zeer geslaagd eeuwfeest binnen de begroting zijn gebleven. De 
Kascommisie wil het bestuur complimenteren met het financieel gezond houden van de 
vereniging in combinatie met het grote eeuwfeest.   

  
 Begroting 

In de begroting voor ’24 viel de Kascommissie op dat de reserveringen voor Young NVTL en 
die voor ondersteuning van studentenverenigingen lager zijn dat in voorgaande begrotingen. 
Een kritische kanttekening is dat dit wellicht een fout signaal is naar de jongeren en 
studenten. Wij adviseren dan ook de reserveringen minimaal gelijk te houden en zo mogelijk 
te verhogen en tegelijkertijd activiteiten te stimuleren.  Jonge NVTL-ers, studentleden en 
aspirant-leden zijn van groot belang voor onze vereniging. Dat zeggen we niet alleen vanuit 
onze positie als leden van de kascommissie. Naast een financieel gezonde vereniging is ook 
de verjonging en vernieuwing een belangrijke pijler voor de volgende 100 jaar! 

 


